

HSBC World Trader Offer Terms and Conditions

11th of March 2024 – 30th of June 2024 (Both dates inclusive)

<p>When do these Campaign Terms and Conditions apply?</p>	<ul style="list-style-type: none"> ➤ HSBC Bank Middle East Limited - UAE Branch (“we” or “us” or “HSBC”) has launched a HSBC WorldTrader Offer (the “Offer”) for customers (“you”) opening a new investment account with Interactive Brokers (U.K.) Limited (IBUK) through us during the Offer period from 11th of March 2024 to 30th of June 2024 both dates inclusive (the “Offer Period”). ➤ These terms and conditions (“Offer Terms and Conditions”) apply in respect to the Offer, during the Offer Period and set out the conditions and Eligibility Criteria (as set out below) that must be met. ➤ These Offer Terms and Conditions apply to you so far as the applicable laws and regulations permit, please read them carefully. 																				
<p>What is the eligibility criteria to participate in the Offer?</p>	<ul style="list-style-type: none"> ➤ You must be an existing banking customer of HSBC. ➤ You must be eligible to open a new investment account with IBUK through us; our internal policies and investment account opening criteria applicable at the time of the Offer Period must be met. 																				
<p>What is the Offer and related terms and conditions?</p>	<p><u>The Offer:</u></p> <p>Within the Offer Period:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. We will not charge you of our administration fee set out in our HSBC WorldTrader Schedule of Services and Tariffs based on your equity securities and fixed income products (each an “investment holding”) in your investment account with IBUK. 2. The following transaction fees will apply with respect to your Exchange Trading Products Transactions. IBUK’s fees and charges applicable to these transactions are included. <table border="1" data-bbox="310 1283 1568 1625"> <thead> <tr style="background-color: #ff0000; color: white;"> <th>Market¹</th> <th>Transaction Fee</th> <th>Minimum Fee per order</th> <th>Maximum fee per order</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>USA</td> <td>USD 0.01 Per share</td> <td>USD 5</td> <td>2%</td> </tr> <tr> <td>Austria, Estonia, Latvia, Lithuania, Belgium, Czech Republic, France, Germany, Italy, Netherlands, Portugal, Spain</td> <td>0.05% of Trade Value</td> <td>5 EUR</td> <td></td> </tr> <tr> <td>UK Market</td> <td>0.05% of Trade Value</td> <td>5 GBP</td> <td></td> </tr> <tr> <td>Hong Kong</td> <td>0.05% of Trade Value</td> <td>18 HKD</td> <td></td> </tr> </tbody> </table> <p>The above transaction fees are subject to 5% UAE Value Added Tax. You will also be charged any applicable third-party fees and charges, exchange market fees and stamp duties or taxes.</p>	Market ¹	Transaction Fee	Minimum Fee per order	Maximum fee per order	USA	USD 0.01 Per share	USD 5	2%	Austria, Estonia, Latvia, Lithuania, Belgium, Czech Republic, France, Germany, Italy, Netherlands, Portugal, Spain	0.05% of Trade Value	5 EUR		UK Market	0.05% of Trade Value	5 GBP		Hong Kong	0.05% of Trade Value	18 HKD	
Market ¹	Transaction Fee	Minimum Fee per order	Maximum fee per order																		
USA	USD 0.01 Per share	USD 5	2%																		
Austria, Estonia, Latvia, Lithuania, Belgium, Czech Republic, France, Germany, Italy, Netherlands, Portugal, Spain	0.05% of Trade Value	5 EUR																			
UK Market	0.05% of Trade Value	5 GBP																			
Hong Kong	0.05% of Trade Value	18 HKD																			

¹ We are introducing those markets and exchanges trading in currencies other than USD, GBP, EUR or HKD during the Offer Period.

When and how will I receive the Offer?	Provided you have met the Eligibility Criteria and have opened an investment account with IBUK, the transactions fees applicable in the Offer Period will automatically apply on your transactions for Exchange Traded Products effected during the Offer Period.
Do any other Terms and Conditions apply to me?	<p>YES.</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ As a customer of HSBC your general banking relationship with us will be governed by our HSBC Personal Banking General Terms and Conditions (UAE) as well as the General Terms and Conditions for Investment and Insurance Products. They can be found on our website at www.hsbc.ae. Please ensure you have read and understood them. ➤ After the Offer Period: <ul style="list-style-type: none"> • we will apply our administration fee to your investment holdings in your IBUK investment account; and • you will also be charged our standard market specific tiered transaction fees on your buy or sell orders in Exchange Traded Products. <p>Please refer to our HSBC WorldTrader Schedule of Services and Tariffs (available on our website at www.hsbc.ae) for more details.</p>
What else do I need to know about the Offer?	<ul style="list-style-type: none"> ➤ HSBC Staff are eligible for the Offer. ➤ We reserve the right at our discretion to alter or amend these Offer Terms and Conditions or end the Offer at any time before 30th of June 2024 without prior notice to you. Our decisions on all matters relating to the Offer shall be final and conclusive. ➤ This Offer is in addition to HSBC’s SuperStart Campaign Offer. HSBC reserves the sole right to decide on whether you are eligible for this Offer or not. ➤ You agree to take part in any related promotional activities reasonably requested by us if you qualify for the Offer. ➤ You consent to your data being stored, transferred and processed (either in UAE or overseas) by HSBC, any of its group companies and their respective authorized third parties and you consent to any of HSBC, its group companies and their authorized third parties to contact you if you qualify for any of the Offer. ➤ Participating in this Offer does not grant entrants the right to use HSBC’s name, logo or images from or relating to the Offer without HSBC’s explicit written approval. Entrants may not make any public announcement regarding any other aspect of this Offer without HSBC’s prior written consent and any breach of this provision shall confer a right on the HSBC at HSBC’s discretion not to apply the Offer without notice. ➤ We will not be liable (to the extent permitted by law and regulation) for any loss or damage arising out of organizing, holding or extending this Offer. This clause does not seek to exclude the liability of HSBC for (a) death or personal injury caused by their negligence, (b) fraud or fraudulent misrepresentation, and/or (c) any other matter for which it would be unlawful for them to exclude or attempt to exclude their liability. ➤ All offers must be read in conjunction with the product literature and any relevant terms and conditions. For all rates, fees and charges (other than what is covered in this Offer) please refer to our Schedule of Services and Tariffs, which can be found on our website at www.hsbc.ae. ➤ These Offer Terms and Conditions shall be governed in all respects by the federal laws of the United Arab Emirates, and in particular by the laws of the Emirate of Dubai. All disputes relating to these Offer Terms and Conditions shall be subject to the exclusive jurisdiction of the non-DIFC courts of Dubai, United Arab Emirates. ➤ Each of the terms and conditions set out in these Offer Terms and Conditions needs to be met.



شروط وأحكام عرض HSBC WorldTrader

11 مارس 2024 حتى 30 يونيو 2024 (شاملاً كلا التاريخين)

<p>➤ قام بنك HSBC الشرق الأوسط المحدود – فرع الإمارات العربية المتحدة ("نحن" أو "نا" أو "HSBC") بإطلاق عرض WorldTrader ("العرض") للعملاء ("أنت/أنتم") الذين يقومون بفتح حسابات استثمارية جديدة لدى Interactive Brokers (U.K.) Limited (IBUK) عن طريقنا خلال فترة العرض من 11 مارس 2024 حتى 30 يونيو 2024 – شاملاً كلا التاريخين ("فترة العرض").</p> <p>➤ تنطبق هذه الشروط والأحكام ("شروط وأحكام العرض") فيما يتعلق بالعرض، خلال فترة العرض والمحددة في الشروط ومعايير الأهلية (كما هي محددة أدناه) والتي ينبغي استيفائها.</p> <p>➤ تنطبق هذه الشروط والأحكام ("شروط وأحكام العرض") فيما يتعلق بالعرض. كما تنطبق هذه الشروط عليك بقدر ما يسمح به القانون واللوائح، لذا يرجى قراءتها بعناية.</p>	<p>متى تنطبق هذه الشروط والأحكام؟</p>																				
<p>➤ يجب أن تكون من عملاء الخدمات المصرفية الحاليين لدى HSBC.</p> <p>➤ يجب أن تكون مؤهلاً لفتح حساب استثماري جديد لدى Interactive Brokers (U.K.) Limited (IBUK) عن طريقنا؛ ويجب استيفاء متطلبات سياساتنا الداخلية ومعايير فتح الحسابات الاستثمارية المعمول بها في فترة العرض.</p>	<p>من هم المؤهلون للمشاركة في العرض؟</p>																				
<p>العرض: خلال فترة العرض:</p> <p>1- لن نفرض عليك أي من الرسوم الإدارية المحددة في جدول رسوم الخدمات والتعريفات المطبقة لدينا الخاصة بـ HSBC WorldTrader وذلك استناداً إلى أوراقك المالية ومنتجات الدخل الثابت (يشار إلى كل منها بـ "الأصل الاستثماري") في حسابك الاستثماري لدى IBUK.</p> <p>2- سيتم تطبيق رسوم المعاملات التالية فيما يتعلق بمعاملات منتجات التداول الخاصة بك، وسيشمل ذلك الرسوم والمصاريف المطبقة على هذه المعاملات لدى IBUK.</p>	<p>ما هو العرض وما هي الشروط والأحكام المرتبطة به؟</p>																				
<table border="1"><thead><tr><th>السوق²</th><th>رسم المعاملة</th><th>الحد الأدنى للرسم لكل طلب</th><th>الحد الأقصى للرسم لكل طلب</th></tr></thead><tbody><tr><td>الولايات المتحدة الأمريكية</td><td>0.01 دولار أمريكي لكل سهم</td><td>5 دولار أمريكي</td><td>2%</td></tr><tr><td>أستراليا، إستونيا، لاتفيا، ليتوانيا، بلجيكا، جمهورية التشيك، فرنسا، ألمانيا، إيطاليا، هولندا، البرتغال وإسبانيا</td><td>0.05% من قيمة التداول</td><td>5 يورو</td><td></td></tr><tr><td>سوق المملكة المتحدة</td><td>0.05% من قيمة التداول</td><td>5 جنيه إسترليني</td><td></td></tr><tr><td>هونغ كونغ</td><td>0.05% من قيمة التداول</td><td>18 دولار هونغ كونغ</td><td></td></tr></tbody></table>	السوق ²	رسم المعاملة	الحد الأدنى للرسم لكل طلب	الحد الأقصى للرسم لكل طلب	الولايات المتحدة الأمريكية	0.01 دولار أمريكي لكل سهم	5 دولار أمريكي	2%	أستراليا، إستونيا، لاتفيا، ليتوانيا، بلجيكا، جمهورية التشيك، فرنسا، ألمانيا، إيطاليا، هولندا، البرتغال وإسبانيا	0.05% من قيمة التداول	5 يورو		سوق المملكة المتحدة	0.05% من قيمة التداول	5 جنيه إسترليني		هونغ كونغ	0.05% من قيمة التداول	18 دولار هونغ كونغ		
السوق ²	رسم المعاملة	الحد الأدنى للرسم لكل طلب	الحد الأقصى للرسم لكل طلب																		
الولايات المتحدة الأمريكية	0.01 دولار أمريكي لكل سهم	5 دولار أمريكي	2%																		
أستراليا، إستونيا، لاتفيا، ليتوانيا، بلجيكا، جمهورية التشيك، فرنسا، ألمانيا، إيطاليا، هولندا، البرتغال وإسبانيا	0.05% من قيمة التداول	5 يورو																			
سوق المملكة المتحدة	0.05% من قيمة التداول	5 جنيه إسترليني																			
هونغ كونغ	0.05% من قيمة التداول	18 دولار هونغ كونغ																			

² نقوم بتوفير تلك الأسواق وأسواق البورصة التي يتم تداولها بعملة أخرى غير الدولار الأمريكي أو الجنيه الإسترليني أو اليورو أو دولار هونغ كونغ خلال فترة العرض.

<p>تخضع رسوم المعاملات المذكورة أعلاه لضريبة القيمة المضافة في دولة الإمارات العربية المتحدة بنسبة 5%. كما سيتم أيضاً محاسبتك على أي رسوم ومصاريف مطبقة من قبل أي طرف ثالث، وكذلك رسوم السوق المالية والتعرفات والرسوم الضريبية.</p>	
<p>إذا استوفيت معايير الأهلية ومتطلبات فتح الحساب الاستثماري لدى IBUK، فسيتم تطبيق رسوم المعاملات المطبقة خلال فترة العرض على معاملاتك الخاصة بالمنتجات المتداولة في سوق البورصة والتي تم تنفيذها خلال فترة العرض بشكل تلقائي.</p>	<p>متى وكيف سأحصل على العرض؟</p>
<p>نعم.</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ باعتبارك من عملاء HSBC، فستخضع علاقتك المصرفية معنا عموماً للشروط والأحكام العامة الخاصة بالخدمات المصرفية الشخصية لدى HSBC (فرع الإمارات العربية المتحدة) وكذلك الشروط والأحكام العامة الخاصة بمنتجات الاستثمار والتأمين، والتي يمكن العثور عليها على موقعنا www.hsbc.ae. لذا يرجى التأكد من أنك قرأتها وفهمتها. ➤ وبعد فترة العرض: <ul style="list-style-type: none"> • سنقوم بتطبيق رسم الإدارة المطبق لدينا على أصولك الاستثمارية التي تحتفظ بها في حساب IBUK الاستثماري الخاص بك؛ و • سيفرض عليك أيضاً رسوم المعاملات لفئة الأسواق المحددة الاعتيادية المطبقة لدينا على طلبات الشراء أو البيع للمنتجات القابلة للتداول. <p>يرجى العودة إلى جدول رسوم الخدمات والتعرفات المطبقة لدينا الخاصة بمنصة HSBC WorldTrader (المتاح على موقعنا الإلكتروني على www.hsbc.ae) للمزيد من التفاصيل.</p>	<p>هل تنطبق عليّ أي شروط وأحكام أخرى؟</p>
<ul style="list-style-type: none"> ➤ يشمل هذا العرض موظفي بنك HSBC ➤ نحتفظ بالحق، وفقاً لتقديرنا، في تعديل هذه الشروط والأحكام أو تغييرها أو إنهاء العرض في أي وقت قبل 30 يونيو 2024 بدون أي إشعار مسبق. وتكون قراراتنا بشأن كل المسائل المتعلقة بهذا العرض نهائية وحاسمة. ➤ يعتبر هذا العرض مكماً لعرض SuperStart الترويجي من HSBC. ويحتفظ بنك HSBC بالحق المطلق في اتخاذ القرار بشأن ما إذا كنت مؤهلاً للاستفادة من هذا العرض أم لا. ➤ نوافق على المشاركة في أي أنشطة ترويجية ذات صلة نطلبها بشكل معقول إذا كنت مؤهلاً للاستفادة من هذا العرض. ➤ نوافق على تخزين بياناتك ونقلها ومعالجتها (سواءً في دولة الإمارات العربية المتحدة أو خارجها) من قبل بنك HSBC وأي من الشركات التابعة للمجموعة والأطراف الثالثة المصرح لها، كما توافق على قيام أي من بنك HSBC والشركات التابعة للمجموعة والأطراف الثالثة المرخصة التابعة لها بالاتصال بك إذا كنت مؤهلاً للاستفادة من هذا العرض. ➤ لا تمنح المشاركة في هذا العرض المشاركين الحق في استخدام اسم HSBC أو شعاره أو صورته من العرض أو المتعلقة به دون الحصول على موافقة خطية صريحة من بنك HSBC. ولا يجوز للمشاركين إصدار أي إعلان عام بخصوص أي جانب آخر من هذا العرض دون الحصول على موافقة خطية مسبقة من بنك HSBC وأي انتهاك لهذا الشرط يمنح HSBC الحق وفقاً لتقدير بنك HSBC في عدم تطبيق العرض بدون أي إشعار. ➤ لن نكون مسؤولين (إلى الحد الذي يسمح به القانون واللوائح التنظيمية) عن أي خسارة أو ضرر ينشأ عن تنظيم هذا العرض أو إيقافه أو تمديده. وليست الغاية من هذا البند استبعاد مسؤولية HSBC عن (أ) الوفاة أو الإصابة الشخصية الناجمة عن الإهمال، (ب) الاحتيال أو التحريف الاحتمالي، و/أو (ج) أي أمر آخر قد يكون من غير القانوني بالنسبة لهم التصرف فيه استبعاد أو محاولة استبعاد مسؤوليتهم. ➤ يجب قراءة جميع العروض إلى جانب النشرات الخاصة بالمنتج وأي شروط وأحكام ذات صلة. وللاطلاع على جميع الأسعار والرسوم والمصاريف (بخلاف ما يغطيه هذا العرض)، فيرجى العودة إلى جدول رسوم الخدمات والتعرفات المطبقة لدينا، والذي يمكن العثور عليه على موقعنا الإلكتروني www.hsbc.ae. ➤ تخضع شروط وأحكام هذا العرض من جميع النواحي للقوانين الاتحادية لدولة الإمارات العربية المتحدة، وعلى وجه الخصوص قوانين إمارة دبي. كما تخضع جميع النزاعات المتعلقة بشروط وأحكام هذا العرض للاختصاص القضائي الحصري للمحاكم غير التابعة لمركز دبي المالي العالمي في دبي، الإمارات العربية المتحدة. ➤ يجب استيفاء كافة الشروط والأحكام المنصوص عليها في شروط وأحكام هذا العرض. 	<p>ما الذي يجب أن أعرفه أيضاً عن العرض؟</p>

© حقوق النشر. بنك إتش إس بي سي الشرق الأوسط المحدود 2024 جميع الحقوق محفوظة. لا يجوز إعادة إنتاج أي جزء من هذا المنشور أو تخزينه في أي نظام استرجاع أو نقله بأي شكل أو وسيلة، سواءً كانت إلكترونية أو ميكانيكية أو بالتصوير أو التسجيل أو غير ذلك دون الحصول على إذن خطي مسبق من بنك إتش إس بي سي الشرق الأوسط المحدود.

صادر عن بنك إتش إس بي سي الشرق الأوسط المحدود، فرع الإمارات العربية المتحدة، ص.ب. 66، دبي، الإمارات العربية المتحدة، والخاضع للتنظيم من قبل مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي لأغراض هذا العرض الترويجي وإلى التنظيم الرئيسي من قبل سلطة دبي للخدمات المالية. CRN TC031224